
Protokół nr 13/2022 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu 

z dnia 2 czerwca 2022 r. 

Komisja Infrastruktury i Budżetu w składzie: 

1. Ziółkowski Ireneusz – Przewodniczący Komisji 

2. Knitter Rafał – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Batóg Marian – Członek Komisji  

4. Krycki Adam – Członek Komisji 

5. Witold Leśniewski – Członek Komisji 

Osoby zaproszone i obecne na posiedzeniu: 

– Paulina Korsak – Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ocena sezonu zimowego utrzymania dróg – organizacja i wydatki finansowe. 

3. Omówienie spraw bieżących. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1–3 

Komisja zapoznała się z następującą dokumentacją, którą na spotkanie przygotowała kierownik 

referatu Gospodarowania Nieruchomościami – Paulina Korsak. Kierownik referatu poinformowała, 

iż na zimowe utrzymanie dróg w sezonie 2021/2022 zostały wysłane zapytania ofertowe. 

Zadanie – 0 – 2 Paweł Godlewski cały teren Dębnicy Kaszubskiej, miejscowości Grabin, Skarszów 

Dolny, Skarszów Górny. 

Zadanie – 1 i 3 – Gospodarstwo Rolne Eugeniusz Krycki – drogi gminne. 

Zadanie – 4 – Auto Kompleks Paweł Józkowski z Czarnej Dąbrówki. 

Zadanie – 5 – Wyka Jarosław sklep spożywczo-przemysłowy z Mielna. 

Na terenie gminy znajdują się drogi IV kategorii. W §2 Umowy zawarte zostały zadania dla 

wykonawcy w ramach wykonywania odśnieżania drogi, likwidacji skutków zimy, żywiołu śnieżnego 

i skutków obniżonej temperatury. 

Kryteria, które były brane pod uwagę obejmowały takie elementy jak: 

– odśnieżanie pługiem jednostronnym, 

– sypanie mieszanką piaskiem z solą rozsiewaczem. 

W rozmowie kierownik referatu Paulina Korsak informowała, iż telefonicznie decydowała o wyjeździe 

i odśnieżaniu dróg.  Nadzorowanie i kontrole w terenie przeprowadzała osobiście. Na pytanie 

dotyczące, czy były skargi mieszkańców w sprawie złego, nierzetelnego odśnieżania Pani Paulina 

Korsak poinformowała, że pisemnych skarg nie było, jedynie uwagi telefoniczne mieszkańców 

Dębnicy Kaszubskiej. Podmioty – Firmy, odśnieżające dostarczały Faktury za wykonaną pracę i gmina 

w wyznaczonym terminie regulowała należności. 



W budżecie gminy na akcję zima było przeznaczone 189 000  złotych.  

Łącznie na akcje zima w sezonie 2021/2022 styczeń – luty – marzec  z budżetu gminy wypłacono 

kwotę 144 952,57 zł. 

Wnioski: 

Komisja zauważyła, iż w ocenie sezonu zimowego nie wspomniano o obiektach budowlanych. 

Komisja wnioskuje, aby przed sezonem zimowym 2022/2023  przypominać o obowiązkach właścicieli 

nieruchomości. W sytuacji wystąpienia niekorzystnych warunków atmosferycznych, które mogą 

spowodować uszkodzenie obiektu budowlanego lub sprowadzić zagrożenie dla życia lub zdrowia 

ludzi, bezpieczeństwa lub środowiska, właściciele i zarządcy zobowiązani są do zapewnienia 

bezpiecznego użytkowania obiektu budowlanego, zgodnie z art. 61 pkt 2 ustawy z dnia 7 lipca 1994 r. 

Prawo budowlane. 

Ad. 4. 

Po zrealizowaniu planu Przewodniczący Komisji Infrastruktury zamknął posiedzenie. 

 

Protokół sporządził 

Ireneusz Ziółkowski 
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